
 

 

Raadscommissie 12 juni 2018 

 

 
Agendapunt 4 Rondvraag fractie PvdA: 
 

1. In het verleden heeft de PvdA fractie regelmatig aandacht gevraagd voor de huisvesting 
van statushouders in Dinkelland. De gemeente liep in het verleden behoorlijk achter ten 
opzicht van de opgave door het COA. Uiteindelijk liep dat weer redelijk in de pas. In de 
cijfers tot Juni 2018 treed er echter weer een behoorlijke achterstand van 22 personen op. 
We hebben de volgende vragen daarover: 
 1. Kan de wethouder aangeven of deze cijfers correct zijn? 
 2. Zo ja, wat gaat de wethouder doen om deze achterstand in te lopen? 
 3. Zo nee, waarom worden de correcte cijfers dan niet gecommuniceerd met het 
      COA. 
 
2. De PvdA Dinkelland heeft al een aantal keer de wethouder opgeroepen om het verhaal 
achter de financiële cijfers aangaande het sociaal domein inzichtelijk te maken. De 
wethouder heeft dat keer op keer toegezegd. Maar inmiddels bijna 1 jaar verder hebben we 
nog niets gezien. Onze enige vraag hierover is dan ook: 
 Wanneer kan de raad een dergelijk overzicht tegemoet zien? De cijfers zouden toch 
beschikbaar moeten zijn, het enige wat gedaan zou moeten worden is het ordentelijk en 
overzichtelijk presenteren. Dus graag een concrete datum. 

 


